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上一篇: 陽明交大六燃博物館團隊 《重複與差異：後人類．多元物種》展覽9/21開展！ 
 
下一篇: 陽明交大微生物及免疫學研究所「藥品微生物學(品保和品管)」招生中！

陽明交大國際衛生碩士學位學程 10/21校友回娘家！
2023-09-21

IHP(International Health Program)成立20週年了！

從一個小小的學程，20年間不間斷培育來自世界各國的公衛人才，如今成長為台灣公衛領域不可多得的全英語學位

學程，許多校友也回到母國貢獻所學，持續拓展台灣公衛領域專業知識的在不同國家的影響力。

為了分享這個成果，我們將在今年舉辦一系列慶祝活動，社群線上活動已經展開，另也將在台灣時間2023年10月21
日傍晚6點於校內舉辦校友回家活動，目前已經陸陸續續收到海外校友的資訊，歡迎校友們共襄盛舉。

有問題歡迎透過email(ihp@nycu.edu.tw)與我們聯繫，非常期待見到您。

IHP (International Health Program) celebrates its 20th anniversary!

From a small program, it has continuously cultivated public health talents from all over the world for 20 years. It has
now grown into an all-English degree program in the public health field in Taiwan. Many alumni have also returned
to their home country to contribute what they have learned and continue to expand the influence of Taiwan’s public
health expertise in different countries.

In order to share this achievement, we will hold a series of celebration activities this year. Online community
activities have already begun. We will also hold an alumni homecoming event on campus at 6 pm on October 21,
2023(Taiwan time). Currently We have been receiving information from overseas alumni, and we welcome alumni to
participate in this grand event.

For Alumni: 
To gain a deeper understanding of your career development, we sincerely invite you to participate in this survey.
Your responses will greatly help us in understanding the achievements and career paths of our alumni.

 
Additionally, we are delighted to announce that this year marks the 20th anniversary of IHP’s establishment! To
celebrate this special occasion, we will be organizing an ⭐Alumni Homecoming event⭐ on October 21st,
featuring both online and in-person activities. It will be a rare opportunity to reconnect with old friends and relive
cherished memories.

Step 1. 
Alumni who complete this questionnaire will receive a gift for IHP 20th-anniversary. 
完成問卷者，就可以得到20週年活動紀念品一份

Step 2. 
Join the IHP online community activities, have a chance to win a round-trip ticket to Taiwan. 
參與IHP社群活動，就有機會獲得來台機票一張。

Step. 3 
Welcome to join the Homecoming event 2023

* Time & Date: 6 pm – 9 pm, Oct. 21, 2023 (Taiwan Time, GMT+8) 
* Venue: IHP, International Center, 2nd Medical Building, NYCU 

We look forward to the Alumni participation in this event, as we come together to create unforgettable moments.

* If you have any further questions, please contact IHP (ihp@nycu.edu.tw)
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https://alumni-voice.nctu.edu.tw/
https://alumni-voice.nctu.edu.tw/?page_id=26
https://alumni-voice.nctu.edu.tw/?p=39
https://alumni-voice.nctu.edu.tw/?page_id=12
https://alumni-voice.nctu.edu.tw/?page_id=20
https://alumni-voice.nctu.edu.tw/?page_id=14
https://alumni-voice.nctu.edu.tw/?page_id=24
https://alumni-voice.nctu.edu.tw/?p=4176
https://alumni-voice.nctu.edu.tw/?p=4183
https://www.104.com.tw/company/7gm9abk
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